



PERIODE is a duo founded by musicians Andreas Reihse and Thomas Winkler.

Reihse underscores and overtures Winkler's hypnotic guitar pickings with the digital grid of infinity, which Winkler repeatedly tries to touch and to break through. There is hardly any singing.

The covers of the first three EPs of PERIODE, released on London-based Weltschmerz-Verlag in 2019, depict paintings by artist André Butzer from his N-Bilder series.

Recommended Listening: Messidor, Daughters of Revolutionary Women, Pacific, L'intrus

PERIODE ist ein Duo, das von den Musikern Andreas Reihse und Thomas Winkler ins Leben gerufen wurde.

Reihse unter- und überlegt Winklers hypnotisches Gitarrenspiel mit dem digitalen Raster der Unendlichkeit, das Winkler immer wieder berührt und zu durchbrechen versucht. Gesungen wird dabei kaum.

Die Covers der ersten drei EPs von PERIODE, die 2019 im Londoner Weltschmerz-Verlag erschienen sind, zeigen Gemälde des Künstlers André Butzer aus dessen N-Bilder-Serie.

Anspieltipps: Messidor, Daughters of Revolutionary Women, Pacific, L'intrus

Orders & Bookings: Ronald Dick, Weltschmerz-Verlag London UK  
[www.weltschmerzverlag.com](http://www.weltschmerzverlag.com)      [albrecht@weltschmerzverlag.com](mailto:albrecht@weltschmerzverlag.com)

[PERIODE Home](#)  
[PERIODE Bandcamp](#)

(c) & (p) 2019